
KOMISIA PRE CESTOVNÝ RUCH A MEDZINÁRODNÚ SPOLUPRÁCU 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy 
 
 

Zápisnica  
z rokovania Komisie pre cestovný ruch a medzinárodnú spoluprácu MsZ 

konaného dňa 15.03.2016 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Informačný materiál Využitie Primaciálneho paláca v cestovnom ruchu /k bodu 

prezentuje Ing. Svoreňová/ 
3. Návrh dodatku k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva hlavného mesta 

Slovenskej republiky Bratislavy /k bodu prezentuje JUDr. Vetrák/ 
4. Rôzne 

 
K bodu 1 
Predsedníčka komisie Ing. Soňa Svoreňová otvorila zasadnutie. 
 
K bodu 2 
Ing. Svoreňová predstavila skrátený materiál Využitie Primaciálneho paláca v cestovnom 
ruchu a vysvetlila jeho oklieštenie na dva kľúčové body tým, že sú z pohľadu aktuálnej 
turistickej sezóny urgentné. Bezhotovostná platba za turistické prehliadky v Primaciálnom 
paláci je nevyhnutnosťou, ktorá by zjednodušila prácu sprievodcov a priniesla aj väčšie tržby 
a rovnako by finančný prínos malo aj otvorenie Primaciálneho paláca kongresovému turizmu 
za jasne stanovených podmienok. Komisia sa uzniesla na poverení predsedníčky komisie 
rokovaním s vedením Kancelárie primátora. 
Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0. 
 
K bodu 3 
JUDr. Vetrák predstavil dva základné zámery materiálu; zabezpečenie, aby sa ku komisiám 
dostali všetky materiály súvisiace s ich činnosťou a náplňou. Na to by malo slúžiť grémium 
predsedov komisií, ktoré sa bude zaoberať prerozdeľovaním materiálov jednotlivým 
komisiám – ako poradný orgán primátora. Návrh má dve alternatívy – buď sa povinnosť 
prejsť grémiom bude týkať len návrhov z radov poslancov a komisií alebo úplne všetkých 
materiálov, vrátane tých, ktoré z pozície úradu predkladá Magistrát. Druhým bodom je 
automatické zaradenie materiálu do rokovania Mestského zastupiteľstva v prípade, že 
materiál prešiel rokovaním komisie/komisií, a to bez osobitného hlasovania Mestskej rady. 
Medzi členmi komisie vznikla diskusia o možných rizikách takýchto opatrení; Ing. Svoreňová 
schvaľuje rozšírenie možností na prekladanie poslaneckých materiálov, PaedDr. Kríž sa 
rovnako prikláňa k alternatíve A. Členovia sa zhodli na rizikách vzniku situácie, že by sa 
takto dala obchádzať Mestská rada, čo JUDr. Vetrák nepovažuje za problematické ak sa 
podmienky stanovia dostatočne jasne. Ing. Svoreňová navrhla, aby Mestská rada mala 
povinnosť prerokovať každý materiál, ktorý prešiel rokovaním komisií s nadpolovičnou 
väčšinou.  
Na zasadnutí komisie boli prítomní len štyria poslanci Mestského zastupiteľstva. 
Hlasovanie: prítomných: 8 
1. Alternatíva A bez pripomienok. 
Hlasovanie za alternatívu A: 2 
2. Alternatíva A za predpokladu, že súčasťou materiálu bude aj doplnenie, že v bode Rôzne 
nie je možné predkladať materiál, ktorý neprešiel rokovaním komisií. 
Hlasovanie za alternatívu A: 1 
 



3. Hlasovanie za alternatívu B: 1 
Prítomných: 8 členov komisie, Zdržali sa: 4. 
 
 
Ing. Soňa Svoreňová, v.r. 
predsedníčka komisie 

 
 
 
 
Zapísala: Mgr. art. Margaréta Cvečková 


